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Kérdés!

Dr. Szili Katalin,
a Magyar Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN
Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §. alapján bejelentem, hogy kérdést kívánok feltenni Dr . Lamperth Mónika
önkormányzati és területfejlesztési miniszterhez

Ilyen gazdagok vagyunk? Iskolaépítés és iskolabezárás Hajdúböszörményben

címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony!

2005-ben az Országgyűlésben megszavaztunk Hajdúböszörmény városának címzett állami támogatást egy iskola
felújítására, gyakorlatilag egy új iskola építésére . A munkálatok meg is kezdődtek 2006 végén, illetve 2007 elején .

A pályázat megítélésében nagy szerepet kapott, hogy a használatban levő szükségtantermek helyett indokolt a
beruházás .

Ugyanakkor Hajdúböszörmény Önkormányzata 2007 . január 26-án hozott határozatot arról, hogy jogutód nélkül
megszünteti a Maróthi György Általános Iskolát . A megszüntetésre ítélt iskola épülete jó karban levő, 22 éves,
tizenhat tantermes, ebédlővel, tornateremmel, öltözőkkel, mindenben megfelel a szabványoknak (országosan is
kevés ilyen iskolánk van!) .
Az önkormányzat az iskola épületében más intézményeket kíván elhelyezni, kivonva az általános iskolai
feladatellátásból .

Most eltekintünk a megszüntetésre ítélt iskola szakmai teljesítményének elemzésétől, a romatanulók integrált
nevelésében és oktatásában is elért eredményeitől . Azt sem részletezzük, hogy azok a tanulók (köztük sok roma),
akik a Maróthi György Általános Iskolába járnak, lényegesen rosszabb körülmények közé kerülnek .

Mindössze azt kérdezzük Miniszter Asszonytól : ilyen gazdag ország vagyunk? Építünk közpénzből, címzett
támogatással és más állami forrásokból Hajdúböszörményben egy új iskolát, s ezzel egyidőben kivonnak az iskola
feladatellátásból egy ugyanolyan iskolaépületet ugyanabban a városban?

Mit tehet az Ön annak érdekében, hogy az önkormányzat a Maróthi György Általános Iskola épületét ne vonja ki
az iskolai feladatellátásból, illetve magát az iskolát ne szüntesse meg . Van-e lehetőség a címzett támogatás
felfüggesztésére abban az esetben, ha az önkormányzat nem áll el a meglévő iskola felszámolásától?

Írásbeli válaszát várva, tisztelettel :

Budapest, 2007 . március 12 .
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